
FSK ORIENTERING 

 

Referat af bestyrelsesmøde 20. august 2012 

 

Til stede: Gitte Gefke Hansen 

 Ole Gold 

 Ellen Nielsen 

 Claus Wigen 

 Jytte Eltang (referent) 

  

Dagsorden i h.t. indkaldelse: 

 

1,   Tilføjelser til dagsorden. 

      Medlemskab af specialforbund i FSKBH; se punkt 3. 

      O-venners betaling af kontingent; se punkt 6. 

      Indbydelser; se punkt 5. 

 

2.  Godkendelse af referat fra sidste møde 

     Referatet blev godkendt. 

 

3.  Meddelelser fra 

1)  Formanden: 

      Sammenlægning af FSK og LTFI er til diskussion i hovedbestyrelserne.  I den forbindelse 

      drøftes medlemskab af specialforbund, dvs. for Orienterings vedkommende DOF.  Det kan få 

      konsekvenser for vores klub.  Ole følger op på sagen.  Vi afventer yderligere oplysninger. 

2)  Kassereren: 
      Intet.   

3)  Bestyrelsesmedlemmer: 

      Intet. 

 

4.  Afholdte arrangementer 

     Skovcup 16/5 forløb ok.  FSK arrangerer skovcup igen 29/5 2013. Ellen og Jytte siger allerede 

nu, at 

     de står for maden. 

     Forårsløbet 2/6.  Der var 50 deltagere.  Ungdomsbanerne blev testet, men der har ikke været 

     feed backs.  Banerne testes igen til Efterårets klubløb, så der er et grundlag for endelig  

     beslutning ved årsmødet. 

 

5.   Kommende arrangementer 

      Efterårets klubløb 25/8.  Kun 24 er tilmeldt.  Der udsendes en reminder med mulighed for 

      hurtig eftertilmelding.  Uden deltagelse af 30 løbere aflyses løbet.  

      Divisionsmatch 2/9.  Hold-sætning er i gang.  Ellen sørger for kage-bage-tilbud. 

      Kredsløb 9/9.  Vi afventer opdatering af status fra Martin. 

      FSKBH-arrangement 12/9. Ellen sikrer sig, at Karl Aage på trods af travlhed med divisions- 

      matchen kan/vil deltage.  Hvis ikke melder vi fra til FSKBH. 

      Op-/nedrykningsmatch.  FSK skal formentlig løbe 30/9 og ikke 23/9. 

      Klubfest.  Da 29/9 er dagen før divisionsmatch, flyttes festen til senere.  Ole undersøger lokale- 

      mulighed. 

      Klubmesterskab og medlemsmøde 14/10.  Gitte kontakter Mogens Hansen, Skærmen, om evt. 

      supplerende oplysninger fra os.  Vi håber, at tilmelding kan ske via FSK-service.  Medlems- 

      mødet bliver i Farums klublokaler. 

  

 

 



    

6.  Økonomi 

     Ole havde ingen særlige bemærkninger. 

     Mht. problem med betaling fra et medlem af O-venner blev det konkluderet, at det er den, der  

     i O-venner er ansvarlig for medlemslisten, der også er ansvarlig for opkrævning af kontingenter. 

     Ellen meddelte, at hun p.t. undersøger priser for et beachflag til klubben. 

 

7.   Eventuelt 

      Det nye klubtøj er kommet.  Det medbringes til divisionmatchen 2/9 sammen med lageret af 

      gamle trøjer og bukser.  Jytte kontakter Anders. 

 

8.   Næste møde 

      Næste møde aftalt til 25. september hos Ellen. 


